



SIR EDWARD YOUDE MEMORIAL FUND COUNCIL

尤德爵士紀念基金理事會

本會檔號 Our Ref: WFSFAA/SFO 303/19

電話 Telephone: 2150 6101

來函檔號 Your Ref:

圖文傳真 Fax No.: 2511 2720

3 March 2020

LIN Huang
c/o Lui Ming Choi Lutheran College
(341)-2

Dear Awardee,

Sir Edward Youde Memorial Prizes 2019/20

We are pleased to inform you that based on the nomination and recommendation from your school principal, the Sir Edward Youde Memorial Fund (SEYMF) Council has agreed to award you a Prize under the above scheme. You may wish to know that the prize is aimed at encouraging students to attain a high standard of learning and to develop leadership abilities.

The prize carries a cash award of HK\$1,000 and arrangement is being made for this sum to be released to you through your school around March 2020. Please contact your school for award money disbursement.

By accepting the prize, you authorise and give consent to the SEYMF Council for publicising your personal data (such as name and education background, etc.) and any photos or videos capturing your image (limited to those taken when you attend the official events organised by the SEYMF) in the public domain (such as the website of and publications issued by the SEYMF, the Student Finance Office of the Working Family and Student Financial Assistance Agency and other bureaux/departments of the Hong Kong Special Administrative Region Government) for the purpose of promoting or publicising the SEYMF.

For the sake of public health and to help reduce the risk of spreading novel coronavirus in the community of Hong Kong, you may wish to note that the 33rd Awards Presentation Ceremony, originally scheduled for 15 March 2020 (Sunday) at the Concert Hall, Hong Kong City Hall, will be postponed until further notice. I will keep you informed of the arrangement for the ceremony through your school.

Should you have any enquiries, please contact Miss C Y CHEUNG at 2150 6109.

Congratulations again.

Yours sincerely,

(LEE Man-fai)
for Secretary,

Sir Edward Youde Memorial Fund Council



SIR EDWARD YOUDE MEMORIAL FUND COUNCIL
尤德爵士紀念基金理事會

本會檔號 Our Ref: WFSFAA/SFO 303/19

電話 Telephone: 2150 6101

來函檔號 Your Ref:

圖文傳真 Fax No.: 2511 2720

煩請轉交

獲獎同學：

二零一九至二零年度
尤德爵士紀念基金高中學生獎

你早前獲得貴校校長提名和推薦領取尤德爵士紀念基金高中學生獎。我們十分高興通知你尤德爵士紀念基金理事會已通過將上述獎項頒授給你。此獎項的宗旨是鼓勵學生達至優異的學業成績及培養領導才能。

高中學生獎的獎金為港幣 1,000 元。我們現正安排經你就讀的學校約於二零二零年三月轉發該筆獎金給你。關於獎金發放事宜，請聯絡學校。

一經接受獎項，即表示你已授權並同意尤德爵士紀念基金理事會於公眾領域(如尤德爵士紀念基金、在職家庭及學生資助事務處學生資助處和其他香港特別行政區政府的政策局/部門的網頁和刊物)公開你的姓名和教育背景等個人資料及任何照片或影片(僅限於出席尤德爵士紀念基金舉辦的官方活動期間所拍攝的照片或影片)，作推廣或宣傳尤德爵士紀念基金的用途。

為保障公共衛生安全及減低新型冠狀病毒在香港社區傳播的風險，請注意原定於二零二零年三月十五日(星期日)在香港大會堂音樂廳舉辦的第三十三屆獎學金頒獎典禮將會延期，直至另行通知。我們會適時經學校通知你有關頒獎典禮的安排。如有任何查詢，請致電 2150 6109 與張靜儀小姐聯絡。

謹此敬賀你榮獲尤德爵士紀念基金高中學生獎。

尤德爵士紀念基金理事會秘書
(李文輝代行)

二零二零年三月三日